
Fra: Jan Helge <j.alvaer@online.no> 
Sendt: 12. september 2014 10:44 
Til: Siril Sylta 
Emne: SV: Vedkomande Dykkar førespurnad om Fjellsendevegen 
 

Hei. Siril og takk for svar. 

Som du skjønner blir ikke jeg mye klokere av dette. 

Jeg har hele tiden skjønt at det er landbruk som har behandlet dette. 

Problemet er at grunnet dårlig eller ingen kommunikasjon, hverken innad I kommunen eller med 

oss grunneigere på soltveit har prosjektet etterlatt seg flere uavklarte spørsmål. Jeg er avhengig av 

samarbeid med Lindås kommune og din avd.for felles gode løsninger. Håper du kan 

videreformidling ditt svar og denne Mail til ordfører Astrid,   Da jeg har fått avtale med henne I 

starten på oktober. Et spørsmål på slutten som kanskje kan avklare noe. Er der ikke krav om 

byggeløyve på et slikt prosjekt, og hvis ikke hvorfor var det da gitt I 2009?? 

 

Mvh 

Jan helge alvær 

 

PS.  Ber om at dette blir registrert under saken fjellsendevegen I postarkivet  lindås kommune. 

 

 

 

 
Sendt fra en Samsung Mobil. 

 

-------- Opprinnelig melding -------- 

Fra: Siril Sylta  

Dato:12.09.2014 07:56 (GMT+01:00)  

Til: j.alvaer@online.no  

Emne: Vedkomande Dykkar førespurnad om Fjellsendevegen  

 

Se vedlagte saksdokumenter. 

  

  

  

  

Med venleg helsing 

  

mailto:j.alvaer@online.no


Siril Sylta 

Konstituert fagleiar 

Byggesak 

Areal- og miljøeininga 

  


	Fra: Siril Sylta

